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Abstract (en)
Dipoles used in antenna dipole arrays for decametric waves. In order to preclude deformations, due to the wind, of whole wave dipole antennas
employed for decametric waves, there is proposed a rigid whole wave dipole. This rigid dipole associates a dipole proper (D1), made from two half-
dipoles in alignment with one another, and a reactance stub (S1) which affords a correct input impedance for the dipole proper and which, without
electrical insulators, connects the dipole proper to the metal structure (P1) of the antenna. Application to antennas for decametric waves and, most
particularly, to rotary antennas. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dipôles utilisés dans les réseaux de dipôles d'antennes en ondes décamétriques. Afin d'éviter les déformations, dues au vent, des réseaux dipôles
onde entière employés en ondes décamétriques, il est proposé un dipôle onde entière rigide. Ce dipôle rigide associe un dipôle proprement dit (D1),
fait de deux demi-dipôles dans le prolongement l'un de l'autre, et un bras de réactance (S1) qui assure une impédance d'entrée correcte au dipôle
proprement dit et qui relie, sans isolants électriques, le dipôle proprement dit, à la structure métallique (P1) de l'antenne. Application aux antennes
en ondes décamétriques et, tout particulièrement, aux antennes rotatives. <IMAGE>
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